

NGR色精系列

NGR DYE STAGE

产品编号	产品名称
NGR-120	NGR高透黄色精
NGR-306	NGR高透红色精
NGR-856	NGR高透黑色精
NGR-777	拉导管稀释剂
NGR-888	不起毛稀释剂
NGR-666	布印稀释剂

产品特性

- 可将NGR色精加入NGR-888不起毛着色稀释水中调配不起毛着色剂（红、绿水），用于素材颜色调整。或作为美式涂装底色。
- 可将NGR色精加入NGR-666布印稀释水调配布印着色剂，用于布印修色或做大理石效果。
- 可将NGR色精加入NGR-777拉导管稀释剂中调配拉导管着色剂，用于拉木纹，起到素色修整的作用

使用方法

- 在需要调色的稀释剂直接加入搅拌，调配到所需要的颜色。
- 调色时注意由浅至深，慢慢加入，并充分搅拌均匀。

包装规格

- 25Kg/5kg

PRODUCT NUMBER	PRODUCT NAME
NGR-120	NgR high transparent yellow essence
NGR-306	NgR high penetration red essence
NGR-856	NgR high penetration black essence
NGR-777	Drawing tube diluent
NGR-888	Lint free diluent
NGR-666	Cloth printing diluent

PRODUCT CHARACTERISTICS

- The NGR colorant can be added to the NGR-888 non pilling coloured diluted water to mix the non fuzzing Colorants (red and green water) for color adjustment of the material. Or as American painting background.
- NgR color essence can be added into ngr-666 cloth printing dilution water to prepare cloth printing colorant, which can be used for cloth printing color repair or marble effect.
- The NGR colorant can be added to the NGR-777 pulling catheter diluent to adjust the coloring agent for pulling the wood grain.

USAGE METHOD

- Add the diluent to be toned directly and mix it to the desired color.
- During color mixing, add it slowly from light to deep, and mix it well.

PACKING SPECIFICATION

- 25Kg/5kg